
Qs ggyű i é g Hivatala

tron~nysrn dL i

&-ka. kett: 2013 JAN 10.

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán,
emberi erőforrás miniszterhez ,

„A Móri Kórház és Rendelő intézet integrációjáról ”
címmel,

amelyre a választ írásban kérjük,

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint bizonyára Ön is tud róla, Fejér Megyében a Fejér Megyei Szent György Kórházba kerü l
integrálásra a Móri Kórház és Rendelőintézet . Ezzel kapcsolatban bizonyára azt is tudja, hogy a móri
kórház sikeresen vett részt annak idején a TIOP-2 .1 .3 .-07/1 .-2008-0006 jelű pályázaton. Így az
országban az elsők között egy teljes struktúraváltást hajtott végre, amelynek következtében a Móri
Kórház és Rendel őintézet működése gazdaságos lett . Elmondhatjuk, hogy az előző kormányzati
ciklusban indított fejlesztésnek köszönhet ően a móri kórház az egészségügyben a struktúraváltás
követően mintakórház lett . Minta a gazdaságos működésre és a stabil biztonságos betegellátásra.

A kórházban és a rendel ő intézetben egyaránt kiváló körülmények között, magas szint ű ellátásban
részesülhetnek a móri betegek . A pályázat keretében megújult az épület, amely helyet ad az
intézménynek, korszerű műtők kerültek kialakításra és teljesen új informatikai rendszert kapott a z
intézmény. A jelenlegi egészségügyi kormányzat pedig olyan finanszírozást biztosított az intézmén y
részére, ami lehetővé teszi évi közel háromezer m űtéti beavatkozás elvégzését. Véleményem szerint
ezzel ismerték el azt, hogy a kórház alkalmas korszerű , magas színvonalú és nem utolsósorban
gazdaságos betegellátásra .

A Móri Kórház és Rendel ő intézet államosítása után a nyertes uniós pályázatban vállalt öt évig tartó
fenntartási kötelezettséget Mór Város Önkormányzatától a kórház, mint önálló intézmény vállalta át .
Tudomásom szerint a kórházak államosításának időszakában Önök rendezték az ilyen jellegű
pályázatot nyert intézmények státuszát, azonban ebben a határozatban az is szerepel, hogy a
fenntartási kötelezettséget átvállaló intézmény a pályázat kiírásának pillanatában is támogathat ó
kellett, hogy legyen . Tudomásom szerint a Fejér Megyei Szent György Kórház ennek a feltételne k
nem felel meg .
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Tisztelt Miniszter Úr !

Mindezek alapján kérdezem Önt: mi lesz a megnyert és megvalósított uniós pályázat sorsa, hogya n
kívánja rendezni a támogatási szerződésben vállalt fenntartási kötelezettséget? A móri kórház
integrációját a 2008-ban elnyert EU-s pályázat, a pályázati dokumentáció szerint a mai napig kizárja .
Errő l szól a 083/2006 EU rendelet is, amely ezt pontosan tartalmazza . Az integrációval egy közel
'700 millió forintos fejlesztés és annak eddigi eredményei kerülnek veszélybe .

A GYEMSZI az elmúlt két évben mintakórházként emlegette a Móri Kórház és Rendelőintézetet, és
ezt finanszírozással el is ismerte . Milyen szakmai érv szól a Móri Kórház és Rendelőintézet Fejér
Megyei Szent György Kórházba való beintegrálása mellett? Netán csak a Fejér Megyei Szen t
György Kórház közel kettőmilliárdos adósságát szeretnék így csökkenteni ?

Dr. Csernavölgyi István, a Fejér Megyei Szent György Kórház F ő igazgatója nyilatkozatiból az derü l
ki, hogy nagy informatikai fejlesztésekre készülnek a móri kórházban, azonban, mint fent jeleztem ,
egy nagy informatikai fejlesztés megvalósult már a TIOP pályázat keretében. Ezzel a fejlesztéssel mi
fog történni, hiszen a támogatási szerződés szerint öt évig azt is m űködtetni kell?

Végül kérdezem Miniszter Urat arról, hogy mi lesz a kórházi szakdolgozókkal és egyéb kórház i
dolgozókkal az integráció után? Hogyan biztosítják számukra továbbra is a jelenleg fennálló kiváló ,
biztonságos megélhetést biztosító munkakörülményeket? Jelenleg ugyanis jelenleg a móri
kórházban, úgy a rendelőintézetben, mint az egynapos sebészeten, döntő többségében a Fejér Megyei
Szent György Kórház azon orvosai rendelnek, megbízási szerződéssel, akik a Fejér Megyei Szent
György Kórházban közalkalmazotti státuszban vannak . Amennyiben a két intézniény összevonásra
kerül, azaz a móri kórház a Fejér Megyei Szent György Kórház egyik osztálya lesz, a jelenlegi
munkaügyi szabályok szerint a fehérvári orvosok megbízási szerz ődéssel nem rendelhetnek tovább
Móron. Ezt a problémát hogyan kívánják megoldani ?

Megtisztelő válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2013 . január 10.

Horváth András fiibo
országgyűlési k' selő
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